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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT 
PROVISIONAL DE LA FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 20 
DE SETEMBRE DE 2007. 
 
 
A Bellaterra, a les 11:10 hores del dia 20 de setembre de 2007, es reuneix la Junta 
Permanent Provisional de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la 
presidència del Sr. Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb 
l’assistència dels següents membres de la Junta: 
 
Alsedá, Lluís (p.a. Jaume Aguadé) 
Barbé García, Jordi 
Carrassón López de Letona, Maite 
Creus Capdevila, Amadeu 
Cuevas Ruiz, Francisco José 
Farrés Vicén, Jaume (p.a. Carles Arús) 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Lafuente Sancho, F. Javier 
Llagostera Casas, Montserrat 
Lloret Maya, Francisco 
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Martí Roca, Esther 

Molinero Egea, Amàlia 
Navarro Garcia, Maite 
Nogués Bara, Victòria 
Parés Casasampera, Xavier 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Plana Coll, Maria 
Retana Alumbreros, Javier 
Rodrigo Dominguez, Anselm 
Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria Carmen 
Velázquez Henar, Maria Antonia 
Vendrell Roca, Josep 

 
 
S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències amb l’ordre del dia següent: 
 
1.   Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2.   Informació de l’equip deganal. 
3.   Aprovació, si s’escau, del Calendari Electoral de la Facultat. 
4.   Aprovació, si s’escau, del procediment per l’elaboració dels nous plans d’estudi. 
5.   Afers acadèmics. 
6.   Afers de tràmit. 
7.   Torn obert de paraules. 
 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
En no haver-hi cap proposta de modificació, s’aprova l’acta per assentiment. 
 
 
2.   Informació de l’equip deganal 
 
Informe del Degà: 
Possible sortida, a principis d’octubre, del Decret d’Acreditacions. Sobre el Decret de 
Graus i Postgragus; el Decret de Plans d’Estudis possiblement podria sortir en el BOE a 
mitjans de novembre, mentre tant es possible que ens arribi un esborrany del Decret. 
 
Sobre el tema dels Plans d’Estudi. Es possible que la UAB enviï, en un parell de 
setmanes, un document informatiu. Per part de la Generalitat el tema encara està una 
mica més retardat. 
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S’ha publicat l’Ordre ministerial per la qual es poden emetre els títols de Màster. Els 
títols tindran el nom de “Master Universitario”. També comenta que hi ha una inflació 
en el nombre de Màsters proposats, per la qual cosa es buscarà que hi hagi un mínim de 
10 alumnes per Màster. 
 
Pel que fa als API (Acords Interns de Planificació) pels propers quatre anys. Des del 
Rectorat ens han retornat la nostra proposta amb unes petites esmenes. Se’ns ha 
demanat que realitzem una valoració quantitativa en la millora del rendiment en els 
primers cursos. Segons la opinió del Degà i a partir de les indicacions rebudes, caldrà 
mentalitzar-nos que cada cop ens aniran controlant més aquests aspectes. Es tracta, 
certament, d’un tema delicat i hi ha pendent una reunió amb la Vicerectora per veure 
com abordar-lo i analitzar-ho. 
 
El Degà demana que consti, explícitament en l’acta, la tasca realitzada per la Gestió 
Acadèmica en aquest inici de Curs. La gestió Acadèmica va iniciar el seu funcionament 
el 28 de maig. S’ha fet front a tota una sèrie de processos amb total eficàcia i des del 
Deganat volem agrair con s’han fet les coses fins ara i als professionals que han fet 
possible funcionar sense ensurts. En la Gestió Acadèmica tenim 3 places fixes i la 
previsió és que sortiran 2 més al setembre i, més endavant, 2 places més i un becari 
Erasmus. 
 
Aprovació del PIU (Pla Inversió Universitari). El Degà exposa les línies fonamentals 
d’aquest Pla d’inversió. Com a punts a recalcar, el fet que si les partides assignades no 
es gasten totes seran reabsorbides per la Generalitat. Per la UAB, la partida més 
important fa referència a la construcció i manteniment d’espais. Dins d’aquest capítol 
s’ha fet la tramesa al Rectorat del gran paquet d’infrastructures i obres. 
 
El Degà informa sobre el tema de la Biblioteca. El nom proposat seria de “Biblioteca de 
Ciència i Tecnologia” i que en aquest moments hi ha un important problema en poder 
gestionar i magatzemar convenientment l’important fons bibliogràfic del que es disposa. 
 
Dins del capítol d’obres, s’informa que s’han començat les obres de l’espiga C2 parell. 
Es tracta d’una espiga nova i la finalització està estimada pel setembre de 2008. Està 
previst el trasllat del laboratori de Geologia i, també, que s’està treballant en el 
problema dels laboratoris que tenen problemes amb alts nivells de sulfídric i CO2 
 
S’estan posant interfonos al final de les espines d’aules, per poder-nos comunicar amb 
la Consergeria. S’ha demanat la col·locació dels faldons en els nous mòduls de 
Biociències i Ciències del costat del bar, així com en la neteja de l’entorn del bar. 
  
S’ha demanat que hi hagi vigilància a l’entrada Sud de l’edifici. Igualment s’ha demanat 
ampliar les places de pàrking amb el tancament de l’altra pàrking annex. 
 
El Vicerectorat d’estudiants ha demanat que s’obrissin els patis interiors de la Facultat. 
S’accepta aquesta proposta, però com una experiència pilot de tres mesos. Hi hauria un 
ajardinament mínim i el cost de l’adequació aniria a càrrec del Rectorat. Es demana a 
Botànica i Ecologia si hi tenen material en aquest espais. 
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S’ha canviat els vidres de la finestreta de gestió Acadèmica. Ara són transparents en lloc 
d’esmerilats. 
  
Sobre l’espai alliberat per les empreses de serveis, es notifica que els empreses de 
serveis ja s’han traslladat i que l’espai està lliure i s’ha preparat una nova distribució. 
Les obres per la seva adequació començarien en uns tres mesos. 
 
També s’informa que està pendent l’obra de l’espiga C5. Seria possible una permuta, 
posant dos pisos sobre la C5, això faria possible permutar-ho pels espais del CRM. 
Totes aquestes obres dependrien de la resistència del terreny i això es veurà amb les 
cates que cal fer. 
 
S’informa que el 3 d’octubre tindrà lloc la inauguració del Curs de la Facultat. S’ha 
demanat l’assistència del Rector. En aquest acte està prevista la inauguració de l’aula en 
record del Dr. Egozcue, el descobriment d’una placa en record dels primers professors, 
la conferència inaugural a càrrec del Prof. Josep M. Gili (del CSIC) i un acte de 
reconeixement als professors jubilats. 
 
Igualment s’informa que el 15 de novembre, com a un dels actes de celebració de la 
festivitat de Sant Albert, el Dr. Joan Barceló donarà la conferència institucional que 
portarà per títol “Llum i foscor a les plantes”. 
 
El Vicedegà d’Ordenació Acadèmica, Joan M. Roure,  informa de les reunions 
realitzades per la Comissió d’Afers Acadèmics de Biociències i la Comissió 
encarregada de gestionar la distribució dels espais entre les dues Facultat de Biociències 
i Ciències. 
 
La Vicedegana d’Estudis de Postgrau, Dolores Jaraquemada, informa sobre el tema dels 
Màsters. Les matrícules ja han començat y aquest any es formalitzen a la UB. La 
Facultat ha augmentat el  nombre de Màsters i en tenim un de més. També fa referència 
a la problemàtica important que tenim en la Facultat per la dificultat de disposar d’aules 
que tinguin les condicions necessàries. 
 
La Vicedegana d’estudiants, M. Antonia Velazquez explica totes les accions que s’han 
dut a terme per la millora del rendiment dels estudiants. Avui finalitzen els propedèutics 
en els que s’han matriculat 136 alumnes de Física i 109 de Matemàtiques, la qual cosa 
ha obligat a fer quatre grups de cada. S’han preparat les tutories; pel dia 26 estan 
preparades les reunions amb el tutors. Que avui comença el Programa de Benvinguda 
pels alumnes i, finalment, que s’han introduït importants canvis en el programa de 
Matemàtiques, per tal de fer-lo més orientat a Biologia. 
 
El Vicedegà d’Economia i Serveis, Josep Vendrell, informa que està oberta la 
convocatòria per equipaments de seguretat. Igualment informa que ja està en curs, en la 
UAB virtual, una eina per certificar que els alumnes coneixen les normes bàsiques de 
seguretat en els laboratoris; en aquest sentit, tota assignatura que tingui crèdits pràctics 
tindrà aquesta eina donada d’alta i l’alumne accedirà a un test i hi quedaran registrats el 
que el superin. 
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Seguidament s’obre un torn de preguntes:  
 
Amàlia Molinero, S’afegeix a l’agraïment al personal de la gestió Acadèmica per 
l’esforç i dedicació realitzada i per la seva predisposició i voluntat. 
 
Lluis Alseda, sobre el tema de les tutories, demana si es pensen per resoldre continguts 
docents o es plantegen com a tasca d’orientació. 
 
Maria Plana, en referència a les normes de seguretat, pregunta com poden accedir al 
qüestionari els alumnes no matriculats? 
 
Javier Lafuente, també sobre el tema de la seguretat, pregunta com cal actuar en el cas 
de les pràctiques que comencen ja mateix? 
 
Antònia Velázquez contesta sobre el tema de les tutories. Es tracta d’orientar i detectar 
problemàtiques i especialment la dels alumnes que no es presenten als exàmens. 
 
Josep Vendrell, en referència als test sobre seguretat en els pràctiques, reconeix que hi 
poden haver alguns problemes en la posada en marxa inicial, però que en tot cas el 
proper dimarts ja hauria d’estar tot en marxa. Depèn, també del SIGMA i que les 
assignatures estiguin donades d’alta. En tot cas es pot fer una solució transitòria, donant 
a l’alumne un pdf i que aquest ho signi, tal com es feia abans. 
 
Mª Victòria Nogués, exposa que des de Biotecnologia, tenen previst que hi hagi una 
assignatura/professor que s’encarregui de recordar a l’alumne que té que fer el 
procediment i que serà validat. 
 
 
3. Aprovació, si s’escau, del calendari electoral de la Facultat 
 
El Degà explica el calendari proposat i que tothom ja ha rebut. Aquest Calendari 
Electoral va estar enviat al Gabinet Jurídic que en va fer una revisió i va afegir-hi 
algunes petites indicacions. La elecció dels membres de la Junta de Facultat està 
prevista pel 6 de novembre i l’elecció del Degà pel 12 de desembre. Les eleccions de les 
Facultats de Ciències i Biociències es faran coincidir en els mateixos dies. 
 
S’aprova el calendari electoral de la Facultat de Biociències per assentiment.  
 
 
4.   Aprovació, si s’escau, del procediment per l’elaboració dels nous plans d’estudi 
 
El Degà exposa les línies generals del procediment proposat, que tothom ha rebut, per 
començar a elaborar els nous plans d’estudi i insisteix en que és molt important que 
tothom (Departaments i Unitats implicades) tinguin totes les garanties de 
representativitat. No hi ha preguntes sobre el tema. S’aprova el procediment proposat 
per assentiment. 
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5.   Afers acadèmics 
 
S’acorden els punts següents: 
 

Incompatibilitat d’assignatures 
Biocomputació. (24909)  Llicenciatura  de Biologia  
Eliminar totes les incompatibilitats (Biologia Molecular i Genètica Molecular) 

 
Tribunal Premis extraordinaris Biologia 
President: Dr. Lleonard Barrios BCFI Biologia Cel·lular, Fisiologia i d’Inmunologia 
Secretari: Dra. Sandra Villegas BBM Bioquímica i Biologia Molecular 
Vocal:  Dr. Antonio Barbadilla GM Genètica i Microbiologia 

 
Tribunal Premis extraordinaris Bioquímica 
President: Dra. Victòria Nogués  BBM Bioquímica i Biologia Molecular 
Secretari: Dra.  Inma Ponte  BBM Bioquímica i Biologia Molecular 
Vocal:  Dr. Emili Itarte  BBM Bioquímica i Biologia Molecular 

 
Tribunal Premis extraordinaris Biotecnologia 
President: Dr. Montserrat Llagostera  GM Genètica i Microbiologia 
Secretari: Dra. Maria Plana  BBM Bioquímica i Biologia Molecular 
Vocal:  Dr. Amàlia Molinero BCFI Biologia Cel·lular, Fisiologia i d’Inmunologia 

 
 
6.   Afers de tràmit 
 
S’aprova el següent tribunal de Proves de Conjunt 
  

Tribunal proves de Conjunt Biologia 
President:  Dr. Joan Roure  Botànica 
Secretari:  Dr. Javier Retana  Ecologia 
Vocals:  Dr. Josep Allué  Fisiologia Vegetal 

   Dra. Núria Gajú  Microbiologia 
   Dr. Jacint Ventura Zoologia 
 
7.   Torn obert de paraules 
 
L’Administradora de Centre, Esther Martí, explica que en l’antic menjador s’hi posaran 
connexions per que es pugui treballar amb el mateix programari que a l’Aula 
d’Informàtica. També que el personals del CRMM (Centre de Recursos Multimedia) es 
traslladarà al SID. 
 
Els assistents no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a 13:30 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 20 de setembre de dos mil set. 
 
 
Vist i plau:       
Degà:       Secretari: 
 


